
Čuli smo da si ostvario vrlo dobar uspjeh na državnom natjecanju 

učenika i studenata glazbe ove godine. Kako si se proveo i jesi li 

zadovoljan rezultatom? 

Zadovoljan sam, bilo je sve u redu i lijepo sam se proveo. Doduše, žao mi 

je što sam bio treći, a mogao sam biti prvi – htio sam impresionirati 

članove komisije no nije mi uspjelo. Drago mi je što sam nešto naučio 

zbog te greške 

 

Kada si počeo svirati klavir i zašto baš taj instrument? 

Klavir sam počeo svirati u 1. razredu. Oduvijek mi je bio drag i lijep 

instrument, a sad mi znači cijeli život. Od malena sam htio svirati klavir, a 

sada pohađam glazbenu školu. 

 

Koliko često vježbaš? 

Redovito svaki dan po otprilike tri sata. Volim svirati i 

to mi nikad ne dosadi. Osobno mislim da je upravo 

vježba veliki dio uspjeha.  

 

Također si skladao nekoliko skladbi. Koliko ih je i kako 

se zovu? 

Sve tri skladbe su Sonatine. Dobio sam inspiraciju 

slušajući klasične skladbe i tako skladao svoje vlastite, koje mi se također sviđaju. Ponekad se i 

možete igrati s klavirom i vidjeti što ispadne. 

 

Koji ti je kompozitor najdraži i zašto? 

Najdraži kompozitor mi je Bach jer je napisao mnogo teških i kompliciranih, ali lijepih skladbi. 

Neke od njih sam naučio svirati, a trebalo mi je otprilike dva do tri tjedna vježbe. 

 

Koliko te podržavaju prijatelji iz razreda? 

Ponekad me hvale i kažu da im se sviđaju pjesme koje 

odsviram, a ponekad ništa ne kažu. Malo su bili ljubomorni 

na moj uspjeh, ali samo malo, što je sasvim u redu. 

 

Još si četvrti razred, ali imaš li kakvih planova za 

budućnost? 

Sigurno je da ću klavir svirati i dalje, ali drugih planova još 

nemam. Možda ću upisati glazbenu akademiju. Vrlo mi je 

drago što sviram i to državno natjecanje mi je bila još jedna 

odskočna daska. 
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